

Prayer requests for Japan's OLD Church:

1. Brother Ken has officially left the team at the beginning of January and returned to his hometown to continue to seek life renewal and healing. Pray for the Lord to heal his heart and rely on the Lord for strength. Our team members also need time to adapt to the personnel changes.
2. OLD just had a 4 days 3 nights staff retreat for the new members to get to know OLD and to focus on planning for next year. Thank God for giving us fellow servants who strive to serve in unity.
3. In mid-March, there will be an in-person Japanese youth discipleship training, which has been suspended for 3 years due to COVID. This year, the current leaders will prepare to pass the task onto the next generation. May the Lord bless the young disciples in Japan to rise up and continue their mission.
4. Taiwanese missionary Melody is looking for a suitable car, and will also start looking for a place to live in March. May the Lord provide for her needs.

Prayers for Asia:

1. **Pakistan:** At least 83 people have been killed and many more injured in a suicide bombing carried out at a mosque in the city of Peshawar, as the security situation in the country continues to deteriorate. Pray for bomb victims' families and healing for the wounded. Pray for wisdom for the Pakistan's government to handle the situation.
2. **China:** After three years of lockdowns, the country was ill prepared for its abrupt "reopening". Now, with some estimating 1 million deaths, public anger is growing. Pray for physical and emotional healing for families who have been deeply affected by the pandemic. Pray for strength and protection for the overwhelmed medical workers. Pray for wisdom for the Chinese government to create more sensible policies to handle the crisis.

亞洲宣教祈禱告運動 (1/29-2/4/2023)

為日本 OLD 教會代禱:

1. 同工 Ken 於 1 月初已正式離隊回老家繼續尋求生命的重整和醫治，求主醫治他的心，靠主得力。我們隊工也需要時間適應重整。
2. 剛有 4 日 3 夜的同工營，與新同工一起認識 OLD 和計劃明年為主。感謝神給我們有竭力保守合一的同路人。
3. 3 月中有日本青年人門徒訓練的聚會，疫情期間已 3 年停辦。今年現任領袖們將準備交棒給下一代，求主祝福日本的青年門徒能起來承擔，延續使命。
4. 台灣宣教士 Melody 正在物色合適的車輛，3 月也會開始找住所，求主預備。

為亞洲代禱:

1. **巴基斯坦**：隨著該國安全局勢的持續惡化，白沙瓦市一座清真寺發生自殺式爆炸事件，造成至少 83 人死亡，多人受傷。為炸彈受害者的家人祈禱，為傷者的康復祈禱。祈求巴基斯坦政府有智慧處理這種情況。
2. **中國**：三年封城後突然“重啟”準備不足。現在，有人估計有 100 萬人死亡，公眾的憤怒正在增長。為深受疫情影響的家庭祈求身體和情感得到醫治。為不堪重負的醫務工作者祈求力量和保護。祈求中國政府有智慧制定更明智的政策來應對危機。